JOURNAL 美好家居

exclusive in

KOA NISEKO

with

LAND



Pure

從藝術出發,陶醉於獨一無二的質感生活裡

OUR ALL NEV REAL ESTATE GUIDE

FEATURING THE BEST PROPERTIES TO INVEST AND CALL HOME

新增房地產必讀指南

詳盡收錄物業投資及 置業安居的精彩介紹







Refresh your interior design with Etamine's La Couleur des Fleurs collection. Taking its cue from Henri Matisse's optimistic spirit, the latest fabric series interweaves a respect for nature, delicate prints and serene colourways to imbue a tranquil, artistic ambience to any corner. Available from Cetec. | 讓Etamine的La Couleur des Fleurs布藝系列革新你的室內設計。多款精彩新品深受著著名畫家Henri Matisse的樂觀精神所啟發,以精緻印花與寧靜色彩交織一起,向大自然致敬,為家中營造出寧靜的藝術氛圍。於Cetec有售。cetec.com.hk



Many of us must have experienced some level of frustration when it comes to home gardening – but Moju could be the cure for black thumb. Conceived by Hong Kong-based Italian designer Andrea Ponti, the set of five compact indoor planters combines a removable container to firmly hold the soil and delicate plants in place, as well as a base to keep the soil and roots moist. The Japanese-inspired designs will add a sense of calmness and zen-sibility to any space. | 談到家居園藝,相信許多人都經歷過挫敗。駐香港的意大利設計師Andrea Ponti或許為你帶來終極的解決方案!5款小巧植物盆Moju,能將土壤和植物牢固地保持在適當位置,同時保持土壤和根部濕潤,還有那極富日系風格的時尚外型,為家居增添禪意雅致。andreaponti.com



NEW PERSPECTIVE

The Armory Show, New York City's premier art fair, is known for discovering and spotlighting the crème de la crème of 20th- and 21st-century art. It returns to its iconic location at Piers 90 & 94 to present works from 178 exhibitors (including 30 first-timers) from 31 countries, with an expanded curatorial programme and presentations curated by the likes of Jamillah James, Nora Abrams, José Carlos Diaz and Anne Ellegood. | 紐約市首屈一指的藝術博覽會軍械庫展覽會,以聚焦20世紀和21世紀的藝術作品而聞名。由Jamillah James、Nora Abrams、José Carlos Diaz和Anne Ellegood進一步擴大的整個策展計劃,即將回到極具代表性的90和94號碼頭舉行,展示來自31個國家的178家參展商作品,當中還包括30名首次參加者!thearmoryshow.com